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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2022-04-05 – 15.00-17.00 

 

Plats för mötet Konferensrum matematikinstitutionen, samt ZOOM 

 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef 

Mark Pearce, vice skolchef FFA 

Anna Delin, vice skolchef FA 

Helene Rune, administrativ chef 

Pär Olsson, prefekt Fysik 

Mats Boij, prefekt Matematik 

Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 

Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 

Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd SCI 

 

Övrigt närvarande: Arnold Pears, till 15.45 

Frånvarande: Gunnar Tibert, vice skolchef GA 

 

 Föredragande 

1. Framtidens utbildning 

Framtidens utbildning 
Arnold Pears föredrar framtidens utbildning och förklarar bland annat 
mål, organisationen samt det fortskridande arbetet. Generellt är KTHs 
forskning och utbildning av mycket hög kvalitet vilket framkommer 
bland annat i RAE.  
 
Arnold efterfrågar kommentarer och input från rådet och diskussion 
uppkommer om bland annat i vilka forum frågan bör tas upp, hur 
resurssättning bör genomföras etcetera. 

 

2. Information från skolan 

IT-säkerhet  
Helene ges i uppdrag av skolchef att engagera Erik Edstam då det har 
efterfrågats centralt ifrån att få till ett möte gällande diskussion om 
skolans IT-säkerhet. 
 
Prefektråd centralt 
Universitetsdirektören har efterfrågat att två prefekter från varje skola 
engageras i ett prefektråd som ska behandla omorganisationen tillika 
samordningen av GVS. Skolchef uppdrar åt rådet att tänka över vilka 
som bör ingå från skolan. 
 
RAE-processen  
Skolchef har skickat in presentationsunderlag till dekanus inför 
kvalitetsdialogen, presentationen visas för rådet. Varje institution 
kommer att hålla en respektive workshop där prioriteringar tas fram 
inför den skolgemensamma workshop som kommer att äga rum 1/9. På 

Arnold Pears 

 

 

 

 

 

 

Sandra Di Rocco 

Anna Delin 

Mark Pearce 

Helene Rune 

Jonna Holmlund Åsman 

Fredrik Lundell 

 

MÖTESANTECKNING  Datum   

  2022-04-05   

     

 

     

     

     

     



MÖTESANTECKNING PREFEKTRÅD - SCI  Datum   

  2022-04-05   

 

 

 

 2 (3) 
 

prefektrådet 13/9 presenteras ett utkast till skolans handlingsplan, 
därefter ges prefekterna möjlighet att inkomma med synpunkter. Vid 
prefektrådet 27/9 presenteras slutversionen. 
 
Skolchef efterfrågar särskilt fokus på diskussion gällande våra 
avdelningars storlek kopplat till personalansvar och arbetsmiljö. Rådet 
diskuterar för- och nackdelar med olika gruppers storlek, 
forskningsämnen etcetera. Hur stora vill vi att våra avdelningar ska 
vara? Hur ska strukturen se ut? Temat bör genomsyra både 
institutionernas RAE-workshops samt ledningsinternatet 6-7/10. 
 
Utlysning av skoldoktorander  
Skolchef har tillsatt en grupp bestående av fyra representanter, en från 
respektive institution, vilka initialt ges i uppdrag att gallra ner antal 
kandidater inför kommitténs fortsatta arbete. Ett initialt möte ska 
hållas 26/4. 
 
GG-priser  
Anna Delin berättar kort om bland annat kommande aktiviteter samt 
påminner rådet om nomineringar vilka snart ska skickas in. 
 
Kvinnliga gästprofessorer  
I KTHs verksamhetsplan framgår en satsning, en miljon från KTH, för 
att främja gästprofessorstillsättningar med särskilt fokus på JMLA. 
Mark Pearce uppdrar åt rådet att börja fundera på både miljöer och 
presumtiva kandidater redan nu. 
 
Samordning av GVS  
Administrativ chef föredrar status avseende det pågående arbetet med 
omorganisationen KTHs verksamhetsstöd står inför. 
 
Avtalsgranskning 
Jonna Holmlund Åsman meddelar att hon och jurist Daniel Celper 
besöker institutionernas ledningsgrupper, Teknisk mekanik och 
Tillämpad fysik är avklarade hittills. Jonna uppmanar prefekterna att 
meddela henne om något avtal bör prioriteras. 

 
 

 

3. Information och frågor från institutionerna 

Bedömningsgrunder befordring 
KTHs nuvarande kriterier för befordran riskerar att bli ogynnsamma 
för verksamheten, rådet diskuterar hur frågan behöver tas vidare. 
 
Annonsering av tjänst internt  
Fredrik Lundell lyfter att institutionen uttrycker en önskan att 
annonsera en forskartjänst internt, rådet bifaller.  
 

 

 

4. Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

5. Nästa möte 

2022-04-21 klockan 15.00-17.00, Sammanträdesrum 

utbildningskansliet, Teknikringen 8, entréplan. 
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